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Zápisnica zo zasadnutia AS FPV UCM 
zo dňa 16. 2. 2010 

 
 
 
 

 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  
 
 
 
Program:  
 

1. Kontrola uznesení (predseda AS FPV UCM) 
2. Informácie zo zasadania AS UCM (predseda alebo podpredsedníčka AS FPV 

UCM) 
3. Personálne zmeny v AS FPV UCM 
4. Informácie o voľbe rektora UCM 
5. Doplnenie študentskej časti Legislatívnej skupiny AS FPV UCM 
6. Prerokovávanie a schvaľovanie materiálov (tajomník FPV UCM) 

Ø Výročná správa o hospodárení Fakulty prírodných vied za rok 2008 
Ø Vyúčtovanie konferencie APV 2009 

7. Rozličné 
 
 
Zasadnutie AS FPV UCM otvoril predseda AS FPV UCM, ktorý privítal všetkých 
prítomných a uviedol program zasadnutia AS FPV UCM. 
 
 
1. Kontrola uznesení 

 
Zo zasadania AS FPV UCM zo dňa 29.6.2009 stále nebolo splnené Uznesenie 3.1, týkajúce 
sa doplnenia Výročnej správy o hospodárení za rok 2008. Splnenie tohto uznesenia bolo 
termínované do 16.12.2009 na ostatnom zasadnutí AS FPV UCM zo dňa 3.12.2009 
(Uznesenie 1.1). 
Tajomník FPV uviedol, že na doplnenie správy nemá k dispozícii všetky faktúry. 
 
Uznesenie 1.1: AS FPV UCM ukladá tajomníkovi dopracovať Výročnú správu o 
hospodárení za rok 2008 podľa požiadavky AS FPV zo dňa 29.06.2009. 
 
Zodpovedný: tajomník FPV UCM Termín: do najbližšieho zasadania AS FPV 
 
Ostatné uznesenia boli splnené. 
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2. Informácie zo zasadania AS UCM 
 

Predseda AS FPV uviedol, že ostatné zasadnutie AS UCM sa konalo 15.12.2009. V zložení 
AS UCM nastali zmeny vzhľadom na kooptovanie nových členov miesto členov, ktorým sa 
ukončil pracovný pomer alebo ktorí ukončili štúdium. Predseda AS UCM predniesol 
podmienky voľby rektora UCM a ostatné súvisiace činnosti. K správe o príprave a priebehu 
volieb sa viedla dlhšia diskusia. AS UCM schválil Volebný poriadok UCM pre voľbu 
kandidáta na rektora so zmenami. AS UCM schválil termín uzávierky podávania návrhov na 
kandidátov na rektora, termín ich predstavenia sa akademickej obci a termín volieb rektora. 
AS UCM zostavil a schválil volebnú komisiu a predsedu volebnej komisie pre nastávajúcu 
voľbu rektora. AS UCM schválil Štatút FF UCM s pripomienkami. AS UCM zobral na 
vedomie stav mzdových prostriedkov za obdobie I-XI roku 2009. 

 
 
3. Personálne zmeny v AS FPV UCM 

 
Predseda AS FPV UCM informoval, že Radovan Slavkovský, člen študentskej časti AS FPV 
UCM, avizoval svoj zámer prerušiť štúdium na FPV UCM. V súčasnosti je stále študentom 
FPV UCM, nemá prerušené, ani ukončené štúdium. Ako člen študentskej časti AS FPV 
UCM sa nezúčastňoval zasadnutí AS FPV UCM ani AS UCM. Vzhľadom na nadchádzajúcu 
voľbu rektora UCM bol kontaktovaný predsedom AS FPV UCM. Študent k otázke štúdia na 
FPV UCM, účasti na zasadaniach AS a návrhu na vzdanie sa členstva v AS neposlal žiadnu 
odpoveď. 
Prof. Mocák zdôraznil, aby členovia v AS UCM za FPV UCM boli v plnej zostave pre 
nadchádzajúcu voľbu rektora. 
Predseda AS FPV UCM informoval, že na základe Rokovacieho poriadku AS FPV UCM 
uplatní AS FPV UCM pre študenta Radovana Slavkovského bod č. 5 v II. časti, kde ho 
vzhľadom na opakovanú neospravedlnenú neúčasť zbavuje mandátu. 
 
Uznesenie 3.1: AS FPV UCM podľa Rokovacieho poriadku AS FPV UCM, bod 5, II. časť, 
zbavuje mandátu Radovana Slavkovského, člena AS FPV UCM za študentskú časť senátu. 
 
Na základe výsledkov volieb do AS FPV UCM zo dňa 3.12.2008 sa novým členom AS FPV 
UCM stáva RNDr. Jana Marešová, študentka 3. ročníka FPV UCM, 3. stupeň, študijný 
odbor Aplikovaná analytická a bioanalytická chémia. 
 
Predseda AS FPV UCM privítal nového člena AS FPV UCM a poprial Dr. Marešovej veľa 
pracovných úspechov. 
 
Ing. Pšenáková vyzvala študentskú časť AS FPV UCM na zvolenie si zástupcu do 
študentskej časti AS UCM miesto Radovana Slavkovského. Je dôležité, aby bol na zasadnutí 
AS UCM 23.2.2010 kooptovaný nový člen a FPV mala k dispozícii 5 hlasujúcich členov pre 
voľbu rektora UCM dňa 2.3.2010. 
 
Uznesenie 3.2: Členovia študentskej časti AS FPV UCM zvolili Dušana Neuschla ako 
svojho zástupcu do študentskej časti AS UCM za FPV. 
 
Prof. Mocák ako predseda AS UCM požiadal predsedu AS FPV UCM o zaslanie 
kontaktných informácií na zvoleného zástupcu Akademickému senátu UCM. 
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4. Informácie o voľbe rektora UCM 
 
Predstavovanie kandidátov na rektora UCM bude 23.2.2010. 
Prof. Mocák stručne predstavil a charakterizoval jednotlivých kandidátov na rektora UCM. 
 
 

5. Doplnenie študentskej časti Legislatívnej skupiny AS FPV UCM 
 
Bod bol pre neúčasť študentov na ostatnom rokovaní AS FPV UCM presunutý na toto 
zasadanie AS. 
Predseda AS FPV UCM stručne zopakoval poslanie Legislatívnej skupiny AS FPV UCM. 
Ďalej uviedol jej najbližšiu úlohu vzhľadom na nadchádzajúce doplňujúce voľby do AS FPV 
UCM, keďže sú zástupcovia študentov volení na 2 roky. 
 
Uznesenie 5.1: Členovia študentskej časti AS FPV UCM si do termínu najbližšieho 
zasadania AS FPV UCM zvolia svojho zástupcu do študentskej časti Legislatívnej skupiny 
AS FPV UCM. 
 
Zodpovední: študentská časť AS FPV Termín: do najbližšieho zasadania AS FPV 
 
 

6. Prerokovávanie a schvaľovanie materiálov 
 
Výročná správa o hospodárení Fakulty prírodných vied za rok 2008 
Výročná správa bude doplnená a predložená na najbližšom zasadaní AS FPV UCM, 
viď. Uznesenie 1.1. 
 
Vyúčtovanie konferencie APV 2009 
Tajomník FPV upozornil na chybu druhom riadku v časti Výdavky, kde sa miesto slova 
„pečivo“ má nachádzať slovo „občerstvenie“. Ekonomická komisia pracovala v zložení: 
Ing. Sivák (predseda), Ing. Vadkertiová a Ing. Pšenáková. 
Dr. Horník informoval o pripravovanom druhom ročníku Študentskej vedeckej konferencie 
dňa 15.4.2010. Ďalej predstavil zámer organizovania doktorandskej konferencie v termíne 
október 2010. Každý doktorand by predstavil svoju prácu v podobe konferenčného 
príspevku. Konferenčným jazykom bude anglický jazyk. 

 
Členovia AS FPV UCM hlasovali za schválenie dokumentu Vyúčtovanie konferencie APV 
2009 nasledovne: 
 
 ZA: 12 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 1 
 
Uznesenie 6.1: AS FPV UCM schválil dokument Vyúčtovanie konferencie APV 2009. 
 
Návrh na zmeny v študijnom programe biotechnológie 
Ing. Ürgeová uviedla dôvod návrhu na zmeny v študijnom programe. 
 
Členovia AS FPV UCM hlasovali za schválenie dokumentu Návrh na zmeny v študijnom 
programe biotechnológie: 
 
 ZA: 13 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
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Uznesenie 6.2: AS FPV UCM schválil dokument Návrh na zmeny v študijnom programe 
biotechnológie. 
 
Ing. Ürgeová uviedla spôsob hodnotenia fakulty a univerzity Akreditačnou komisiou na 
základe kritérií stanovených pre komplexnú akreditáciu. Univerzita bola zaradená do B 
kategórie – Vysoké školy. Vedenie univerzity prijalo za cieľ zaradenie do A kategórie. 
Z kritérií KZÚ 1 – 6 je ako najproblematickejšie vnímané kritérium KZÚ 6. Personálne 
oddelenie hodnoty kritéria KZÚ 6 pravidelne vyhodnocuje. Pri zachovaní pomeru 20, ako 
vyžaduje kritérium KZÚ 6, pri koeficiente 42 pre VŠ učiteľov, môže byť na FPV max. 840 
študentov. 
Ing. Ürgeová ďalej uviedla novonavrhované smerné čísla pre jednotlivé študijné programy. 
Nový študijný program Environmentálna chémia a remediačné technológie bol Akreditačnou 
komisiou schválený. Ako ďalej uviedla, FPV spĺňa kritérium KZÚ 6 podľa reálneho odhadu 
s hodnotou koeficientu 18,16. 
 
Členovia AS FPV UCM hlasovali za schválenie navrhovaných smerných čísel pre prijímacie 
konanie nasledovne: 
 
 ZA: 13 PROTI: 0 ZDRŽAL SA: 0 
 
Uznesenie 6.3: AS FPV UCM schválil navrhované smerné čísla pre prijímacie konanie. 
 

 
7. Rozličné 

 
Ing. Pšenáková poukázala na rozpory v internej smernici a metodikou, ktoré vydalo MŠ SR. 
Iný vzor je uvedený pre citovanie slovenských a iný pre citovanie anglických časopisov. 
Ing. Ürgeová uviedla, že p. prorektorka Valentovičová pracuje na náprave. Odporúča 
vedúcim prác držať sa striktne normy ISO 690. 
Prof. Mocák na najbližšom kolégiu rektora na uvedené problémy upozorní. 
 
Predseda AS FPV UCM vyzval členov AS FPV UCM na zaslanie častí, ktoré by mali byť 
súčasťou pripravovanej Výročnej správy činnosti AS FPV UCM za rok 2009. 
 
Predseda AS FPV UCM informoval o súčasnom stave Študijného poriadku, kde v časti II, 
§14, bod 8 je uvedené: „Študenti môžu plniť podmienky hodnotenia v jednotlivých 
predmetoch študijného programu najneskôr do skončenia skúšobného obdobia letného 
semestra príslušného akademického roka.“ V II. časti Študijného poriadku v §11, bod 18 je 
uvedené: „Hodnotenie zo zapísaného a neabsolvovaného predmetu zimného semestra môže 
študent vykonať v skúšobnom období letného semestra toho istého akademického roka len za 
podmienky, že si neabsolvovaný predmet opätovne zapíše najneskôr do dvoch týždňov od 
začiatku letného semestra toho istého akademického roka. Takto zapísaný predmet sa 
považuje za opakovaný.“ 
Prodekanka Ürgeová uviedla, že na túto tému boli s prodekankou Valentovičovou vedené 
viaceré rozhovory. Študijný poriadok bude musieť byť novelizovaný z dôvodu novelizácie 
vysokoškolského zákona, kde pribudol paragraf o prestupe študentov medzi školami. 
Prodekanka FPV žiada členov AS FPV UCM, aby v prípade nejasných alebo sporných 
formulácií v Študijnom poriadku doručili p. prodekanke svoje pripomienky. 
 
Ing. Ürgeová ďalej ozrejmila princíp fungovania Centrálneho registra prác. 
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Predseda AS FPV UCM ukončil zasadnutie, poďakoval sa všetkým za účasť a spoluprácu. 
 
 
 
V Trnave dňa 16.2.2010 
 
 

Mgr. Stanislav Horal 
predseda AS FPV UCM 

 
 
Zapísal: Mgr. Stanislav Horal 
Overil: Ing. Marek Šimon 


